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Ewa Szydłowska Radna Dzielnicy Praga -Południe m.st. Warszawy
Warszawa, dn. 09.XII.2019 R.
Pan Marcin Kluś Przewodniczący Rady Dzielnicy Praga - Południe
m.st. Warszawy






Interpelacja
W imieniu Mieszkańców bardzo proszę o przedłużenie dalszego funkcjonowania stoiska handlowego z owocami i warzywami należącego do               . Stoisko mieści się w rejonie Paryskiej 11\15 (pod estakadą Trasy Łazienkowskiej)
Nie zakłóca poruszania się po pasie chodnikowym, ścieżce rowerowej.
Z tego co mi wiadomo, bardzo dużo osób chwali sobie tą lokalizację i oferowany towar, oraz podejście sprzedającego. Bardzo prosimy o dalsze pozwolenie i wsparcie lokalizacji istniejącego stoiska w okresie od wiosny co jesieni. Z góry dziękuję.
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